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Αθήνα,	Δεκέμβριος	2024	
	
	

Απέρριψαν	την	κοινή	δράση	για	την	επιστροφή	των	αναδρομικών	
και	την	κατάργηση	της	κράτησης	του	ν.	4024/2011!!	

Δέκα σχεδόν ημέρες μετά την «προσωπική	 συνάντηση» του προέδρου με τον κ. 
Διοικητή  και  αφού πρώτα μας ενημέρωσαν για αυτήν με την 17/25.11.24 ανακοί-
νωσή τους, τελικά	συγκάλεσαν	και	το	Δ.Σ.	στις	28.11.2024!!  

Αφού λοιπόν οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας, ΔΗ.ΣΥ./ΔΕΚΣ, είχαν ήδη, όπως συνηθί-
ζουν,  καταστήσει τη συνδικαλιστική αντιπολίτευση και κυρίως τους Εν Δράσει αρ‐
μόδιους	για	την	ευθύνη	της	δικής	τους	διαχείρισης	του	ΣΣΤΕ,	περιμέναμε	ότι	θα συνέ-
βαλαν σε μια ομαλή συζήτηση στο Δ.Σ., για να βρεθεί κοινή	δράση, τουλάχιστον για 
την επιστροφή των αναδρομικών και την κατάργηση της κράτησης του ν.4024/11.  

Ο πρόεδρος όμως, με την ομιλία του στο Δ.Σ., στην οποία επανέλαβε όσα ήδη είχαν 
αναφερθεί στην 17 ανακοίνωση και με την απρεπή συμπεριφορά του κατά την διάρ-
κεια της τοποθέτησης της συμβούλου των Εν Δράσει στο Δ.Σ., γεγονός που προκάλε-
σε ακόμα και τη διαμαρτυρία της αντιπροέδρου(!!),  απέδειξε πως κάθε άλλο παρά 
για την ενότητα και την αποτελεσματική διεκδίκηση ενδιαφέρεται!!  

Η πρότασή μας για	ενεργό	συμμετοχή	των	συνταξιούχων,	με	συγκέντρωσή	τους	στην	
είσοδο	Διοικήσεως	επί	της	Ομήρου	και	συνάντηση	σύσσωμου	του	Δ.Σ.	με	τον	Διοικητή,	
με	άμεσο	αίτημα	την	επιστροφή	των	αναδρομικών	των	2	κρατήσεων	και	την	κατάργη‐
ση	και	της	κράτησης	4024/11, ούτε	καν	συζητήθηκε	(!!)		

Η	άρνησή	της	πλειοψηφίας	να συζητήσει	την διεκδίκηση των αιτημάτων μας, με την 
ενεργό συμμετοχή και των συνταξιούχων, δεν μας εξέπληξε. Αφού  αποδέχτηκαν τον 
εκβιασμό του Διοικητή και την καταπάτηση εκ μέρους του της	αυτονομίας	 των	τα‐
μείων	μας, τους είναι δύσκολη σήμερα κάθε άλλη επιλογή από αυτήν	της	δικαιολόγη‐
σης	και	αθώωσης	της	Διοίκησης	 για	 τις	 επιλογές	 της	και	παράλληλα	της	 κατασκευής	
ενόχων	 για	 όσα	 στερούμαστε	 (αναδρομικά,	 κατάργηση	 της	 κράτησης	 4024/11,	 ΕΑΣ,	
δώρα	και	επίδομα	αδείας	κ.ά),	τον	Ευσταθίου,	τον	Μυγδάνη	και	τους	εννέα	νέους	συ‐
νταξιούχους	που	τόλμησαν	και	έκαναν	αγωγή(!!)	 

Εντύπωση μας έκανε ότι την πρότασή μας προσπέρασε και ο εκπρόσωπος της              
ΕΣΑΚ-Σ, που δηλώνει κάθε φορά υπέρ της αγωνιστικής παρουσίας και συμμετοχής 
των συνταξιούχων στις διεκδικήσεις, ίσως γιατί έλλειπαν από την πρότασή μας οι γε-
νικότερες διεκδικήσεις και	εμμέναμε	σε	αυτές	των	συνταξιούχων	της	ΤτΕ… 	



	

Κατά	τα	άλλα	και	μετά	το	Δ.Σ.	τα	ερωτήματα	έμειναν	αναπάντητα:	

1. Για	την	επιστροφή	των	αναδρομικών	των	2	καταργημένων		κρατήσεων:	

Γιατί η πλειοψηφία του Δ.Σ. εμφανίζει ως δικαιολογία για την καθυστέρηση της επι-
στροφής των κρατήσεων, την άποψη του νέου Διευθυντή Νομικών Υπηρεσιών, που 
εκφράστηκε στις	4.11.2024, ότι πρέπει η Τράπεζα να περιμένει πριν την επιστροφή 
των αναδρομικών την απόφαση του Ανώτατου Ειδικού Δικαστηρίου (ΑΕΔ), απόφαση 
η οποία,  όπως και οι ίδιοι ομολογούν,  καμιά σχέση δεν έχει με τις μηνιαίες κρατήσεις 
που καταργήθηκαν από 1.1.2024;;  

‘Ενας και πλέον χρόνος,  από τις 30.10.2023,	που ελήφθη η απόφαση κατάργησης 
των κρατήσεων,  μέχρι	τις	4.11.2024(!!), που μας προέκυψε ο νέος Διευθυντής Ν.Υ.,  
δεν ήταν επαρκής χρόνος για να έχουν επιστραφεί τα αναδρομικά όταν μάλιστα, ό-
πως υπονοούν, ο παλιός Διευθυντής Ν.Υ. ήταν θετικός;;  

Αφού όπως  επιχειρηματολογούν στην ανακοίνωσή τους, ο Διοικητής  συμφώνησε με 
το υπόμνημα των δικηγόρων του ΣΣΤΕ, γιατί	 δεν	 δεσμεύτηκε	 για	 την	 επιστροφή	
των	αναδρομικών	αμέσως	μετά	την	έκδοση	της	απόφασης	του	ΑΕΔ;; Τι	κρύβεται	πί‐
σω	από	αυτή	τη	στημένη	δικαιολογία;;	Επιστροφή των κρατήσεων για συνδικαλι-
στική εκμετάλλευση λίγο πριν τις εκλογές του Μαρτίου 2025 ή προετοιμάζεται η μη	
επιστροφή	τους με «δικαιολογία» την απόφαση του Α.Ε.Δ.;;  

Ευχόμαστε η καθυστέρηση αυτή να οφείλεται σε «συνδικαλιστική εκμετάλλευση», 
εάν όμως, παρ’ ελπίδα, προετοιμάζονται για την μη επιστροφή τους, καλό	είναι	να	
σηκωθούν	από	μόνοι	τους	και	να	φύγουν	από	το	ΣΣΤΕ	πριν	τις	εκλογές	….  

2.	Για	την	κατάργηση	της	κράτησης	του	Ν.4024/2011:	

Γιατί συνεχίζουν να ισχυρίζονται ότι είχε προφορικά συμφωνήσει ο πρόεδρος με τον 
Διοικητή για την κατάργηση της κράτησης του ν.4024/2011 από	1.7.2024, αλλά μα-
ταιώθηκε η συμφωνία γιατί, δήθεν, ξαφνικά, στις	 15.4.2024, εκδικάσθηκε αγωγή 
εννέα	νέων	συνταξιούχων	που	αφορούσε	και	την	κράτηση	αυτή;;	

Η αγωγή των εννέα νέων συνταξιούχων, με αριθμό δικογράφου 8105/29.12.2022,  
έχει	κατατεθεί	  στις 30.10.2023,	 	δηλαδή	δέκα	μήνες	πριν την απόφαση του Γ.Σ. 
της ΤτΕ και επομένως η Τράπεζα, πριν προχωρήσει στην απόφαση να δρομολογήσει 
και την κατάργηση της τρίτης κράτησης,  είχε	γνώση	και	για	την	κατάθεση	της	αγωγής	
και	για	την	ημερομηνία	εκδίκασής	της	(!!) 

Εξ άλλου, αγωγή κατά της συγκεκριμένης κράτησης έχει ασκηθεί και πριν τις ομαδι-
κές αγωγές που κατατέθηκαν το 2015/2016 και συγκεκριμένα από τον πρώην πρόε-
δρο της Γ.Σ.Ε.Ε. και μέλος της ΔΗ.ΣΥ/ΠΑΣΚΕ, και στις 9.12.24 εκδικάζεται στο ΣτΕ και 
μάλιστα από το δικηγορικό γραφείο το οποίο συνεχώς καταγγέλλουν(!!) 



Γιατί λοιπόν αυτά τα ψέματα, τα οποία εκτοξεύονται ανέξοδα, αφού στην κατ’ ιδίαν 
συνάντηση και συμφωνία του προέδρου με τον Διοικητή όχι μόνο δεν υπάρχει άλλη 
παρουσία, ούτε καν του Γραμματέα, αλλά και ποτέ δεν εκδόθηκε σχετική ανακοίνω-
ση;;  

Μήπως με την καταγγελία της άσκησης του νόμιμου δικαιώματος των νέων συντα-
ξιούχων να διεκδικήσουν την άρση των τριών κρατήσεων,   που δεν ισχύουν ούτε για 
τους νέους συνταξιούχους του ΕΦΚΑ(!!),  επιχειρείται η συνέχιση μιας κράτησης 
(ν.4024/11), η οποία δεν αφορούσε την ΤτΕ και η οποία, όπως και εκείνη του 
ν.4051/12,  δεν	υπήρχε	σε	εμάς	μέχρι	και	τον	Ιούλιο	2013;;	

Μήπως επειδή αυτές τις κρατήσεις (4051/12 και 4024/11) που μας επέβαλε η Τρά-
πεζα  από	1.7.2013, τις αποδέχθηκε ο σημερινός πρόεδρος του ΣΣΤΕ επειδή, όπως 
έλεγε: «Μετά το μετεργασιακό μέσω του οποίου σταδιακά θα μας επιστρέψουν όλες 
τις κρατήσεις και τις περικοπές, εμείς έπρεπε να δεχτούμε την εφαρμογή στο χώρο 
μας όλων των κρατήσεων «για	να	μην	είμαστε	ολίγον	έγκυος»;;  

Αντί η πλειοψηφία, ένα χρόνο τώρα, να αξιοποιήσει την απόφαση του Γ.Σ. ζητώντας 
μια εφ’ όλης της ύλης διαπραγμάτευση για την αποκατάσταση των συνταξιούχων ως 
προσωπικό της, με	την	επιστροφή	στην	κανονικότητα	των	καταστατικών	των	
πρώην	ταμείων,	των	ΣΣΕ	και	συμφωνιών, ασχολείται και εκδίδει μονίμως ανακοι-
νώσεις ανακαλύπτοντας και κατατροπώνοντας με αυτές τους «εσωτερικούς της ε-
χθρούς»!!   Πιστεύει πως έτσι θα αποφύγει τις ευθύνες της όχι μόνο για το γεγονός 
πως η ΤτΕ είναι η μοναδική Κεντρική Τράπεζα του Ευρωσυστήματος στην οποία ε-
φαρμόστηκαν μέτρα δημοσιονομικού χαρακτήρα (μνημόνια),  αλλά και για το γεγο-
νός πως αυτά εξακολουθούν να εφαρμόζονται πέντε χρόνια μετά την έξοδο της χώ-
ρας από αυτά!!  

Η	επιστροφή	των	αναδρομικών	δεν	επιδέχεται	νέας	αναβολής	και	αβάσιμων	
δικαιολογιών….		

Φοβόμαστε πως περιμένουν την απόφαση του ΑΕΔ για να «δικαιολογήσουν»	κι	άλ‐
λη	καθυστέρηση	ή	ακόμα	και	την	μη	επιστροφή	των	αναδρομικών!!	Ίσως	να	νομίζουν	
πως	με μια τυχόν επιστροφή των δώρων και του επιδόματος αδείας για το 11μηνο 
(12.6.2015–12.5.2016) όπως έγινε και με το 11μηνο στην κύρια σύνταξη,	 	θα	κλεί‐
σουν	προεκλογικά,	με	νέες	υποσχέσεις,	τα	στόματα	των	συναδέλφων	μας!!  

Ίσως	διάφοροι	νομικοί	κ.ά.	κύκλοι	ή	και	τα	golden	Boys	που	εισέρρευσαν	στην	ΤτΕ	να	
εισηγούνται	όλες	αυτές	τις	απαράδεκτες	για	μια	κεντρική	τράπεζα	του	Ευρωσυ‐
στήματος	μεθοδεύσεις,	όμως	οι	Διοικούντες	την	Τράπεζα	πρέπει	να	αναλάβουν	
έστω	και	τώρα	τις	ευθύνες	τους…	Οι	συνταξιούχοι	δεν	πρόκειται	να	αποδεχτούμε	
τίποτα	λιγότερο	από	την	αποκατάστασή	μας	ως	συνταξιούχων	της	ΤτΕ!!		

Η	 συνεχής	 παραβίαση	 του	 Καταστατικού	 της,	 του	 νόμου	 ένταξης	 των	 ταμείων	 στην	
ΤτΕ,	αλλά	και	των	βασικών	αρχών	λειτουργίας	των	κεντρικών	τραπεζών	του	Ευρωσυ‐
στήματος,	δεν	πρέπει	να	καλύπτονται	από	την	αλαζονεία	μιας	διοικητικής,	κομματι‐



κής	και	συνδικαλιστικής	παρεούλας…	Η	επιστροφή	των	αναδρομικών	δεν	επιδέχε‐
ται	νέας	αναβολής	και	αβάσιμων	δικαιολογιών….		

Συσπείρωση	σε	ενωτικό	ψηφοδέλτιο,	της	συνδικαλιστικής	αντιπολίτευσης	και	
μεμονωμένων	συναδέλφων	για	την	αναγκαία	ΑΛΛΑΓΗ	στο	ΣΣΤΕ…	

Σε	λίγο	τελειώνει	η	κρίση	στον	ανώτατο	βαθμό	των	ελληνικών	δικαστηρίων	και	ανοίγει	
ο	δρόμος	για	προσφυγές	σε	Ευρωπαϊκό	επίπεδο…	Στο	επίπεδο	αυτό,	τα	θέματα	για	τις	
αποφάσεις	 μιας	 κεντρικής	 τράπεζας	 αφορούν	 πολλούς	 και	 πολλά	 και	 το	 πολιτικό	
διακύβευμα	είναι	πολύ	μεγάλο	για	να	το	προσπεράσει	κανείς	εύκολα…	Οι συ-
νταξιούχοι της ΤτΕ, σε λίγους μήνες, θα κληθούν να αποφασίσουν για τη νέα διοίκηση 
του ΣΣΤΕ της επόμενης και κρίσιμης διετίας. Κοινή	 είναι	 η	 πεποίθηση	 πως	 είμαστε	
μπροστά	σε	μια	αναγκαία	ΑΛΛΑΓΗ	και	ανατροπή	της	σημερινής	πλειοψηφίας	του	ΣΣΤΕ	
με	βάση	τα	πεπραγμένα	της.	

Οι συνδικαλιστικές κινήσεις της αντιπολίτευσης και οι μεμονωμένοι συνάδελφοι, ανε-
ξάρτητα των μέχρι σήμερα επιλογών τους, πρέπει να δώσουν από κοινού την εκλογι-
κή μάχη διευκολύνοντας	την	πραγματοποίηση	της	αναγκαίας	ΑΛΛΑΓΗΣ. Οι Εν Δράσει 
έχουμε ήδη απαντήσει θετικά σε αυτή την προοπτική και ελπίζουμε να σηματοδοτη-
θεί αυτή με	δημόσια	συγκέντρωση	εντός	του	Δεκεμβρίου. 

Στην περίπτωση της ΑΛΛΑΓΗΣ στο ΣΣΤΕ, οι	δικαιολογίες	και	μεθοδεύσεις	θα	τελειώ‐
σουν.	 	Η	τράπεζα	θα	κληθεί	να	συζητήσει	ΑΜΕΣΑ	«το	σύνολο	των	εκκρεμών	δικα‐
στικών	απαιτήσεων»	 	σύμφωνα	και	 με	 την	από	30.10.2023	 	 απόφαση	 του	Γενικού	
της	Συμβουλίου.		Θα	ανοίξει	έτσι	ο	δρόμος	όχι	μόνο	της	επιστροφής	των	αναδρομικών	
των	2	κρατήσεων	και	της	κατάργησης	της	κράτησης	του	ν.4024/11,	αλλά	και	της	ε‐
πιστροφής	στην	κανονικότητα	των	καταστατικών,	 των	ΣΣΕ	και	των	συμφω‐
νιών:		με	την	κατάργηση	της	ΕΑΣ	και	την	απονομή	και	στους	συνταξιούχους,		ως	τμήμα	
του	προσωπικού	της,	των	δώρων	και	του	επιδόματος	αδείας,	όπως	γίνεται	και	στο	
εν	 ενεργεία	 προσωπικό	 και	 για	 τα	 οποία	οι	συνταξιούχοι	πληρώσαμε	υψηλότατο	
τίμημα.	 

Με	συναδελφικούς	χαιρετισμούς	
Η	ΟΜΑΔΑ	ΣΥΝΤΟΝΙΣΜΟΥ	των	“ΕΝ	ΔΡΑΣΕΙ”	Συνταξιούχων	ΤτΕ	
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